
Referat fra bestyrelsesmøde d. 08.06.2022.  
 
Tilstede: Maria, Monica, Mette, Lene, Anne, Lis, Marianne, Else. 

 

Valg af referent: Maria  

 

Drøftelser: 

 

1. Tilbagemeldinger på seneste referat 

Ingen indvendinger.  

 

2. Referat fra læringssamtalen d. 24.05.22. 

Form: Det var første gang og dermed udgangspunktet for den fremtidige 

arbejdsform på møderne. Allerede næste gang har vi mere data at ar-

bejde med.  

 

Else har fået et bedre overblik over, hvordan og hvilke data der kan for-

bedres og bringes med til de kommende læringssamtaler. Dette vil også 

fremme selve styringen af møderne.  

 

Indhold: Det blev besluttet at der tages hånd om de konkrete tiltag: 

Måltiderne udendørs. 

Bilag (referat fra læringssamtalen) er vedlagt referatet.   

 

 

3. Indledende drøftelser om madkultur: 

Der snakkes om at grupperne skal være mindre når der spises madpak-

ker udendørs. Der sker en ændring i børnenes indtagen af mad når der 

spises udendørs.  

 

Vi ønsker at starte en debat omkring madpakkens indhold.  

Hvad puttes der i. En sparring omkring mad til børnene generelt. Mad-

kultur vil være temaet på næste forældremøde. 

 

Beslutninger: 

 

4. Planlægning af forældremøde med valg d. 31.08.2022 

a. Hvem er på valg – hvem genopstiller. 

Maria stopper da Julius starter i skole. (Stor tak for indsatsen Ma-

ria) 

Monica fortsætter 

Lene fortsætter 

 

Mette (Eddies mor) fortsætter ikke som suppleant 

Anne (Leas mor) på valg 

Tænk gerne over om bestyrelsesarbejdet er noget for dig?  

 

5. Planlægning af Tunøtur med forældre d. 03.09.22 

Else bestiller færge 



Der bestilles rundstykker som spises til kaffe og te på færgen.  

Traktortur 

Der laves en plakat med tilmelding efter sommerferien.  

De børn der er gået ud af Valnødden her i sommer, er også meget vel-

komne til at komme med på turen.  

 

Orientering: 

 

6. Børn og Personalenyt 

Der er ikke så meget nyt endnu. 

 

7. Økonomi:  

Status quo 

 

8. Høringssvar om bredere børnefællesskaber.  

Der er sendt 20 løsningsforslag, til at gøre forholdene omkring børn med 

særlige behov bedre, til høring. Selvejeforeningen SDL har indsendt et 

høringssvar på vegne af alle selvejende dagtilbud.  

 

9. Kort nyt fra Valnødden 

a. Kontor  

I Juli måned er der ikke torsdagsmad – Husk madpakker hverdag. 

Der bliver lavet særlig ferieplan for ugerne 27, 28, 31 og 32 

Der kommer et nyt rengøringsselskab 1/11 

b. Nyt fra Vuggestuen 

c. Nyt fra Børnehaven  

Erling og Lars planlægger tur for de kommende skolebørn. 

Vi skal sige farvel til 3 skolebørn i år: Elliot Fisker, Mads og Julius. 

De ”smides ud” på deres sidste dag inden de går på sommerferie.  

 

 

10. Tak for indsatsen til Torben:  

Torben har valgt at træde ud af bestyrelsen og vi siger tusind tak for ind-

satsen. Torben har været en del af Valnøddens bestyrelse siden vi blev 

selvejende dagtilbud i 2015.  

 

 

 

11. Evt.  

 


